
RADA ŠKOLY PRI ZÁKLADNEJ ŠKOLE A. SLÁDKOVIČA SLIAČ 

Pionierska 9, 962 31 Sliač, rszssliac@gmail.com 

 

 

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy konaného dňa 18. marca 2024 o 17,00 hod. 

 

Prítomní členovia RŠ: 8 

1. Mgr. Martina Kuzmová 

2. p. Andrej Roziak 

3. Ing. Ján Belička 

4. Ing. Ľubomír Hric 

5. p. Ivana Urdová  

6. Mgr. Miloslav Storoška  

7. doc. Ing. Andrea Janáková Sujová, PhD.  

8. Ing. Vladimíra Klimentová 

 

 

Neprítomní členovia RŠ: 3 

1. Mgr. Ingrid Majerská 

2. PhDr. Martina Lacková 

3. Mgr. Jaroslav Benčík 

 

Hostia: 1 

1. Mgr. Alžbeta Krúpová – riaditeľka školy  

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Informácia o správe o hospodárení ZŠ A. Sládkoviča Sliač za rok 2023 

4. Výročná správa za rok 2023 
 

5. Informácie o výberovom konaní na riaditeľa školy  

 

6. Rôzne, diskusia 

 

7. Návrh uznesení 

 

8. Diskusia  

 

    Záver 

 

 

 

mailto:rszssliac@gmail.com


Zápisnica:  

1. Predsedníčka Rady školy Mgr. Martina Kuzmová otvorila zasadnutie Rady školy, 

privítala prítomných členov RŠ, nového člena pani Ing. Vladimíru Klimentovú a 1 

hosťa. Konštatovala prítomnosť nadpolovičnej väčšiny členov a prítomných 

oboznámila s programom. Všetky dokumenty, ktoré sa na zasadnutí prerokovali, mali k 

dispozícii na pripomienkovanie všetci členovia Rady školy v elektronickej podobe pred 

zasadnutím Rady školy.  

 

2. Určenie zapisovateľa: p. I. Urdová a overovateľa zápisnice: Ing. V. Klimentová. Voľba 

návrhovej komisie: Mgr. M. Storoška, Ing. Ľ. Hric.  

 

3. Informácia o správe o hospodárení ZŠ A. Sládkoviča Sliač za rok 2023. Členovia Rady 

školy dostali dokument v elektronickej podobe pred zasadnutím. Pani riaditeľka Mgr. 

Alžbeta Krúpová informovala o jednotlivých bodoch.  

 

Škola získala rôzne granty. Grant NIVaM bol poskytnutý pre 3 pedagogických 

asistentov, 1 školskú psychologičku a 1 školskú špeciálnu pedagogičku.  

 

Schválený kapitálový výdavok na opravu kanalizácie škola zatiaľ nevyužila. Je potrebné 

dofinancovať asfaltovanie, ktoré nie je zahrnuté v oprave.  

 

Mesto Sliač podalo žiadosť o projekt, ktorý sa týka rekonštrukcie multifunkčného 

ihriska a zároveň vybudovanie nového multifunkčného ihriska.    

 

Po navýšení poplatku v ŠKD (od januára 2024) na sumu € 25,- dochádza k odhlasovaniu 

žiakov z ŠKD. K dnešnému dňu navštevuje ŠKD 199 žiakov.  

 

4. Výročná správa za rok 2023. Informovala predsedníčka Rady školy Mgr. Martina 

Kuzmová. 

 

5. Informácie o výberovom konaní na riaditeľa školy. V úvode tohto bodu riaditeľka školy 

Mgr. A. Krúpová opustila priestory triedy, v ktorej zasadala Rada školy.  

 

Predsedníčka Rady školy Mgr. Martina Kuzmová oboznámila prítomných členov Rady 

školy o blížiacom sa ukončení funkčného obdobia na poste riaditeľky školy.  

Konštatovala, že je potrebné podať zriaďovateľovi – Mestu Sliač – žiadosť o vypísanie 

výberového konania na riaditeľa školy. Navrhovaný termín konania volieb: 21.06.2024. 

 

6. Rôzne a diskusia: Pri tomto bode sa vrátila späť do triedy aj riaditeľka školy. 

Predsedníčka Rady školy Mgr. Martina Kuzmová sa pýtala, či sa plánuje zlúčenie ZŠ 

so ZUŠ. Ing. Ján Belička a doc. Ing. Andrea Janáková Sujová, PhD. informovali, že 

zatiaľ to nie je v pláne.  

 

Ing. Ján Belička sa pýtal, či sú už v športovej hale prístupné obidve šatne a prečo 

nefungujú všetky sprchy a nejde teplá voda. Riaditeľka sa vyjadrila len k otázke šatní, 

tie už je možné využívať obidve. Ohľadom spŕch a teplej vody je potrebné sa obrátiť na 

správcu haly a Mesto Sliač.  

 

Riaditeľka školy informovala doc. Ing. A. Janákovú Sujovú, PhD., že do dnešného dňa 

škola nemá uzatvorenú nájomnú zmluvu na halu s Mestom Sliač.  

 

 



 

Uznesenia:  

Rada školy pri ZŠ A. Sládkoviča Sliač  

 

 uznesenie : A/1-2024 Rada školy schvaľuje návrhovú komisiu v zložení :  

 

za: 7,                   proti: 0,                  zdržali sa: 0,                 neprítomní: 4 

 

 

 uznesenie: B/1-2024 berie na vedomie Informáciu o správe o hospodárení ZŠ A. 

Sládkoviča Sliač za rok 2023 

 

za: 8,                   proti: 0,                  zdržali sa: 0,                 neprítomní: 3 

 

 

 uznesenie: B/2-2024 berie na vedomie Výročnú správu za rok 2023 

 

za:  8,                   proti: 0,                 zdržali sa: 0,                 neprítomní: 3 

 

 

 uznesenie: B/3-2024 berie na vedomie Informácie o výberovom konaní na 

riaditeľa školy 

            

za:  8,                   proti: 0,                  zdržali sa: 0,                 neprítomní: 3 

 

 

 

 

Záver:  predsedníčka Rady školy Mgr. Martina Kuzmová poďakovala prítomným členom Rady 

školy za aktívnu účasť na zasadnutí. Členovia návrhovej komisie predniesli návrh na uznesenia. 

Prítomní členovia s návrhom súhlasili.  

 

 

 

V Sliači dňa 18.03.2024  

 

 

 

 

Zapísala:  

p. Ivana Urdová, členka Rady školy pri ZŠ A. Sládkoviča Sliač .......................................  

 

Overovateľ:  

Ing. Vladimíra Klimentová, členka Rady školy pri ZŠ A. Sládkoviča Sliač ...............................  

 

Mgr. Martina Kuzmová, predsedníčka Rady školy pri ZŠ A. Sládkoviča Sliač .......................... 

 


